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DESCOPERIRE, DA, DAR CUM? 
 

Spiritual  Building  Stone  No.80 
Piatra de Zidire Spirituală Nr.80 

 

Matei 16:13-19  Isus a venit în părţile Cezareii lui Filip şi a întrebat pe ucenicii Săi: 
„Cine zic oamenii că sunt Eu, Fiul omului?” Ei au răspuns: „Unii zic că eşti Ioan 
Botezătorul; alţii, Ilie; alţii, Ieremia sau unul din proroci.” „Dar voi”, le-a zis El, „cine 
ziceţi că sunt?” Simon Petru, drept răspuns, I-a zis: „Tu eşti Hristosul, Fiul Dumnezeului 
celui viu!” Isus a luat din nou cuvântul şi i-a zis: „Ferice de tine, Simone, fiul lui Iona, 
fiindcă nu carnea şi sângele ţi-au descoperit lucrul acesta, ci Tatăl Meu, care este în 
ceruri. Şi Eu îţi spun: tu eşti Petru, şi pe această piatră voi zidi Biserica Mea, şi porţile 
Locuinţei morţilor nu o vor birui. Îţi voi da cheile Împărăţiei cerurilor, şi orice vei lega pe 
pământ va fi legat în ceruri şi orice vei dezlega pe pământ va fi dezlegat în ceruri.”  
 

 
Dumnezeu a zis în aceste zile din urmă că El va scoate afară un popor spălat în Sângele Lui, şi ei erau 

predestinaţi să fie acolo. Ei trebuie să fie acolo. Dumnezeu a spus aşa. Şi chiar semnul, „Eu voi trimite...” 
Maleahi 4, şi el va face, „va restaura din nou”, va aduce înapoi, în zilele din urmă, aceste mari lucruri pe care 
El le-a promis, El va aduce descoperirea. Ce va face el, Maleahi 4: 5-6? El trebuie să aducă înapoi credinţa 
părinţilor la copii. Vedeţi? Aceea este corect. 

Duhul Sfânt, singurul, este descoperitorul descoperirii Divine a lui Christos, şi tot El a fost în toate 
epocile. Ţineţi minte, toate epocile! La cine a venit Cuvîntul Domnului? Numai la Profet (Amos.3:7) Şi profetul 
trebuia să fie dovedit, mai întâi. Nu din cauză că el a zis că este un profet, ci din cauză că el a fost născut un 
profet, şi dovedit a fi un profet, şi totul ce el a spus era exact cu Cuvântul şi a venit la împlinire, şi atunci orice 
altceva, lăsaţi să meargă. Cuvântul Domnului vine numai prin Duhul Sfânt. Biblia a spus, „Oamenii din 
vechime erau mişcaţi de Duhul Sfânt, vedeţi, ei au scris Cuvântul.” (2.Petru.1: 19-21; Evr.1: 1-3) 
63-0728  CHRISTOS ESTE TAINA LUI DUMNEZEU DESCOPERITA_  JEFF.IN    SUNDAY_ Par.  330   

 
Şi descoperirea este singurul lucru, descoperirea Cuvântului. Ce este descoperirea? Isus a spus, „Pe 

această piatră, Eu voi zidi Biserica Mea, şi porţile iadului nu o vor birui.” Credinţa este o descoperire, pentru că 
credinţa v-a fost descoperită vouă (Evr.11: 1-31) 

„Abel, prin Credinţă, a oferit prin descoperire (credinţă) a oferit lui Dumnezeu o jertfă mai excelentă 
decât Cain.” (Evr.11:4) 
65-1125  UNIUNEA INVIZIBILA A MIRESEI...._  SHREVEPORT.LA  THURSDAY_ Par.160 

 
Şi în felul acesta este omul. Mie nu-mi pasă cât de intelectual eşti tu, noi totuşi avem creier de canar, 

pentru că noi nu suntem altceva decât fiinţe umane. Dumnezeu este cunoscut prin Duhul şi prin decoperirea 
Duhului Sfânt (1.Cor.2: 11-16) Noi niciodată nu vom fi în stară să-L cunoaştem, să-L înţelegem, prin intelect. 
Tu poate ai putea vorbi, şi să ai întâlniri intelectuale, adunări, şi psihologie, atâta timp cât vrei tu, şi oamenii nu 
vor cunoaşte niciodată pe Dumnezeu. Ei nu pot. 

Tu poţi explica, şi să spui că oamenii care plâng şi întorc celălalt obraz sunt doar de modă veche. Dar 
acela este omul care reflectă pe Christos în viaţa lui, un om care este smerit. Un om care umblă cu Dumnezeu 
va acţiona la fel ca Isus. 

Singurul fel cum cunoaştem noi pe Dumnezeu, este să urmăm călăuzirea Duhului Sfânt. Aceea este 
moda veche. Este programul lui Dumnezeu. Întotdeauna a fost programul lui Dumnezeu. Întotdeauna va fi 
programul lui Dumnezeu. „Nu prin putere, nici prin tărie, ci prin Duhul Meu, zice Domnul.” (Zah.4:6). Acolo vine 
El. 
59-0525  CHIPURI ALE LUI CHRISTOS_  JEFFERSONVILLE.IN  MONDAY_ Par. E-25  -  E-27 

 
Dacă descoperirea este dincolo de tine, priveşte sus şi caută pe Dumnezeu pentru aceasta. Aceasta 

este singura cale cum tu o poţi obţine vreodată. O descoperire trebuie să vină de la Dumnezeu. Ea niciodată 
nu vine prin omenesc, prin înzestrare naturală, ci prin înzestrare Spirituală. Tu chiar poţi memora Scriptura, cu 
toate că aceasta este minunat, aceea nu o va face. Aceea trebuia să fie o descoperire de la Dumnezeu. El 
spune în Cuvânt că nici un om nu poate spune că Isus este Christosul decât prin Duhul Sfânt (1.Cor.12:3) Tu 
trebuie să primeşti Duhul Sfânt şi apoi, şi numai atunci, Duhul poate să-ţi dea descoperirea că Isus este 
Christosul: Dumnezeu, Cel Uns. 
 
30-5      DESCOPERIREA LUI  ISUS CHRISTOS  -  CHURCH.AGE.BOOK  CPT.1 

Nici un om, indiferent cât de bine pregătit este, el totuşi este insuficient ca să mânuiască Cuvântul lui 
Dumnezeu, pentru că El nu este pentru interpretare privată, aşa cum noi citim în Scriptură. Dar El este 
descoperit de Duhul Sfânt. Şi noi ar trebui să cerem ca Duhul Sfânt să vină şi să interpreteze Cuvântul care 
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noi Îl vom citi. Cufundaţi sămânţa adânc în inimile oamenilor. Şi ca noi să putem vorbi lucrul corect şi să auzim 
lucrul corect, pentru ca Dumnezeu să fie glorificat. 
58-0330E  CHRISTOS  BATE  LA  USA_  MIDDLETOWN.OH  SUNDAY_ Par.  E-10 

 
Dumnezeu L-a scris în pilde şi parabole (Mat.13:10-17) astfel ca El să-L poată ascunde de ochii celor 

pricepuţi şi inteligenţi şi ca să-L descopere copiilor aşa cum ei învaţă. (Mat.11: 25-26) Isus a mulţumit Tatălui 
pentru aceasta. Este aceea corect? Pentru că voi nu Îl cunoaşteţi în felul cum aţi citi un ziar; ci este o 
descoperire spirituală. Şi El este descoperit pentru acei care sunt interesaţi să-L cunoască, să înveţe. 

Acum, voi niciodată nu Îl puteţi învăţa prin şcoală; voi niciodată nu Îl învăţaţi prin teologie; El trebuie 
cunoscut prin decoperire. Pentru că întreaga Biblie, şi întregul Plan de Salvare, şi totul din Biblie, şi Salvarea 
este bazată pe descoperirea lui Isus Christos. Aţi ştiut voi aceasta? 
60-0712  DE EL SA ASCULTATI_  KLAMATH.FALLS.OR  TUESDAY_ Par  E-8 

 
Acum, eu cred doar felul de multă învăţătură de seminar şi cunoştinţă, aceea este prea mult creier de 

canar. Noi nu putem înţelege tainele lui Dumnezeu prin cunoştinţă, pentru că ele sunt descoperite numai prin 
Duhul Sfânt aşa cum El descopere. Este prea multă predicare, prin creier de canar, astăzi: totul despre ceea 
ce ei ştiu despre Aceasta, şi ajungem să aflăm că nu ştim nimic. Pentru că cum poate mintea noastră mică şi 
finită, să înţeleagă vreodată gândul Atotputernicului Dumnezeu? (Iov.42: 2-6). 

Eu nu pot înţelege, cum ne grupăm noi în felul acesta. Motivul că oamenii fac aceste lucruri şi 
organizează oamenii, şi termină programul mai repede ca să poată ajunge să vadă un anume program la 
televizor, acolo este un singur lucru care îmi vine în minte: ei nu cunosc pe Dumnezeu, şi ei încearcă să 
găsească ceva substitut pentru naşterea din nou.  
59-0702  UNDE S-A DUS PUTEREA TA SAMSON_  LOS.ANGELES.CA  THURSDAY_ Par.  E-17 

 
Ce este credinţa? Credinţa este ceva ce vă este descoperit vouă: ceea ce încă nu este, dar voi credeţi 

că va fi. Credinţa este o descoperire a voii lui Dumnezeu. Deci, prin descoperire! 
Şi bisericile astăzi, nici măcar nu cred în descoperire spirituală. Ele cred în învăţătura dogmatică a 

căruiva sistem. Eu sper că voi vedeţi aceea. Vedeţi unde trăim noi? Vedeţi voi ceasul? 
65-0725M  UNSII DIN TIMPUL SFARSITULUI_  JEFFERSONVILLE.IN  SUNDAY_ Par.  53 

 
Şi voi ştiţi că întreaga Carte, întreaga Biblie, este o descoperire? Acesta este felul cum voi trebuie să 

ştiţi adevărul între aceasta şi cealaltă, este din cauză că Ea este o descoperire. Şi descoperirea trebuie să fie 
exact cu Cuvântul, nu contrară la Cuvânt. Tu spui, „Păi aceasta mi-a fost descoperit mie” Atunci, dacă aceasta 
este contrară cu Cuvântul, ea niciodată n ua venit de la Dumnezeu. Aceea este corect. 

Isus a zis, El Însuşi, că întreaga Biserică, Biserica Lui, va fi zidită pe descoperirea spirituală a lui Însuşi, 
care este Cuvântul. „Eu îţi spun, că tu eşti Petru.... şi nu carnea şi sângele ţi-au descoperit ţie aceasta, ci Tatăl 
Meu care este în Ceruri, El ţi-a descoperit aceasta ţie. Şi pe această Piatră...” (Matei.16:13-18) 

Acum, eu ştiu, prietenii noştri Catolici vor spune, „A fost zidită pe Petru, şi Petru apostol, şi 
succesiunea apostolică au consimţit...” Protestanţii vor spune, „A fost zidită pe Isus Christos” 

Nu pentru a fi diferit, dar luaţi doar ce El a spus. „Nu carnea şi sângele ţi-au descoperit aceasta ţie, ci 
Tatăl Meu care este în Ceruri. Şi pe această Piatră - adică descoperirea spirituală despre ceea ce este 
Cuvântul - Eu voi zidi Biserica Mea, şi porţile iadului nu O vor dărâma niciodată” 

Soţia Lui nu va fi tentată după un alt bărbat. „Eu voi zidi Biserica Mea, şi porţile iadului nu O vor 
dărâma niciodată” 
65-0221M  CASATORIE SI DIVORT_  JEFFERSONVILLE.IN  V-3 N-13  SUNDAY_ Par.  266    

 
Când tu îţi vei da seama că Dumnezeu ţi-a descoperit Adevărul, acolo nu este nimic în lume care te 

poate învinge pe tine în aceasta. Aceea este totul. Tu eşti absolut neînvins; nu tu, ci Dumnezeu care este în 
tine (1.Ioan.5:4) Nu Christos, nu trupul, ci Aceasta, Cuvântul care era în El. 

Nu Maria, ci Cuvântul care era născut din ea. 
62-0318  CUVANTUL VORBIT SAMANTA ORIGINALA.2_  JEFFERSONVILLE.IN  SUNDAY_ Par. 251_ 

Acum, când aceasta îţi este descoperit ţie, că tu însuţi ai primit promisiunea lui Dumnezeu, inspiraţia, 
tu fiind un Creştin, aceea te loveşte, tu nici măcar nu mai ai nevoie de linie de rugăciune. Singurul lucru ce tu 
ai nevoie, este o inimă deschisă când toată mecanica este pregătită, şi lasă inspiraţia să cadă înăuntru, şi 
atunci, nimic nu poate să schimbe gândirea ta, tu atunci o ai. În afară de aceasta, aceea nu va face nici un 
bine. 
65-1127E  AM AUZIT DAR ACUM VAD_  SHREVEPORT.LA  V-7 N-3  SATURDAY_ Par.  88 
  

Acum, acela este felul cu fiecare credincios, nu conteazăcât de rău este cancerul, cât de mult ai stat în 
scaunul cu rotile, oricare din aceste lucruri, doar dacă tu poţi prinde descoperirea de la Dumnezeu! Atunci, 
aceea va satisface, ştiind aceea, aceasta se va întâmpla, pentru că credinţa aşteaptă cu răbdare după 
promisiune. 
65-1127E  AM AUZIT DAR ACUM VAD_  SHREVEPORT.LA  V-7 N-3  SATURDAY_ Par.  75 
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 Descoperirea  vine prin Sânge, vedeţi, prin Isus Christos, Care este Sângele lui Dumnezeu (Ioan.1: 1-
3; 14) Sângele creativ din pântecele Mariei. Şi Pavel L-a cunoscut prin descoperire (Efes.3: 1-12; Gal.1: 11-
24) Acela este felul cum Îl cunoaştem noi astăzi, este singurul fel cum poţi tu să-L cunoşti. Nu să spui, „Eu 
sunt Metodist” Aceea nu este nimic. „Eu sunt Baptist”. Aceea nu înseamnă nimic. „Eu sunt Catolic” Aceea nu 
înseamnă nimic. Ci prin descoperire, aceea că Dumnezeu ţi-a descoperit ţie Cuvântul! El este Cuvântul. Şi 
Cuvântul, cum ştii tu că El este descoperit; El trăieşte, El însuşi şi se exprimă pe Sine Însuşi prin tine.Oh! 
 Bisericile au uitat de mult acea măreaţă descoperire. Aceea este corect. Descoperirea Adevărului, ei 
au uitat-o. 
63-0728  CHRISTOS ESTE TAINA LUI DUMNEZEU ..._  JEFFERSONVILLE.IN  SUNDAY_Par.  255 
 
        Biserica este Sângele lui Christos, prin Duhul, pentru că Viaţa este în Sânge. Acela este botezul cu Duhul 
Sfânt care ne botează în Trup (Efes.4: 4-6), care recunoaşte numai Trupul Lui, Carnea Lui, Cuvântul Lui.  
        Denominaţiunile niciodată nu vor atinge aceea. Este o descoperire. Ea o cunoaşte. Tot aşa şi Eva a 
cunoscut-o, dar ea a căzut; dar aceasta de acum, o cunoaşte, şi nu va cădea. Ea este predestinată! Aleluia! 
Ea este predestinată să nu cadă. Ea nu va cădea. Ea este predestinată la aceasta. „Binecuvântat este omul 
căruia Dumnezeu nu-i ţine în seamă păcatul.” (Ps.32: 1-2). 
63-0728  CHRISTOS ESTE TAINA LUI DUMNEZEU ..._  JEFFERSONVILLE.IN  SUNDAY_Par.  434 
 
 Şi un Creştin întotdeauna a fost! Acela este motivul că voi aţi fost divorţaţi, pentru că voi aţi fost atraşi 
în aceasta, vedeţi, de primul vostru părinte, Adam şi Eva. Voi aţi devenit un păcătos prin natură. Voi nu aţi vrut 
să fiţi, dar acum, voi aţi auzit Evanghelia, şi „Credinţa vine prin auzire” descoperirea vine prin auzire (Rom.10: 
17) Acolo este ceva mic înăuntrul vostru. 
65-1126  LUCRARILE SUNT CREDINTA EXPRIMATA_  SHREVEPORT.LA  FRIDAY_ Par.126 
 
 Dar, voi ştiţi, El nu vine întotdeauna în felul cum credem noi că El vine. Vedeţi? El vine atât de umil. 
Oamenii au fixat felul cum ar vrea ei să vină. Şi noi sărim peste smerenie, şi tocmai acolo este unde voi găsiţi 
pe Dumnezeu (Iacov.4: 6-10) Oamenii de ştiinţă astăzi, ei pot trimite un om în spaţiu, şi pe orbită, şi pot păşi 
peste un fir de iarbă despre care ei nu ştiu nimic. Oh, voi trebuie să vă smeriţi, ca să cunoaşteţi pe Dumnezeu. 
Voi trebuie să vă scăpaţi de propriile voastre idei, şi doar să vă deschideţi inima şi viaţa pentru El, atunci El 
Însuşi se va face cunoscut. 
63-0604  ISUS CHRISTOS ACELASI IERI AZI SI IN VECI_  TUCSON.AZ  TUESDAY_ Par. 112 
 

Voi vă amintiţi, Zaharia (Luca.1: 5-38), în casa lui, că el a fost loial şi drept, aşteptând ca Dumnezeu 
să-i dea un copil, şi Îngerul Gabriel a venit la casa lui. Era fecioara Maria, care a trăit o viaţă curată şi pură, şi 
a aşteptat promisiunea lui Dumenzeu, că El a trimis un Înger la ea. 

Vorbind despre fugind în jur cu lumea şi filtrând cu lumea, şi apoi să aştepţi să vezi un Înger şi să ai o 
minune înfăptuită, aceasta este afară din programul lui Dumnezeu. Tu trebuie să trăieşti corect. Curăţă-ţi casa; 
curăţă-ţi obiceiurile, curăţă-te de lucrurile lumii; scapă-te de vechile cărţi şi de asociaţiile lumeşti, pregăteşte-te 
şi apoi Îngerul lui Dumnezeu poate vorbi şi să spună, „Nu te teme, Eu sunt” Atunci lucruri se întâmplă. 
60-0310  ILIE SI DARUL DE MANCARE_  PHOENIX.AZ  V-9 N-4  THURSDAY_ Par.  62 

 
Astăzi, oamenii umblă ignoranţi. Ei nu cunosc Adevărul. Ei cred că este un fel de ism. Ei nu sapă jos, 

suficient de adânc ca să ajungă la Duhul descoperirii. Ei nu se roagă destul. Ei nu cheamă după Dumnezeu 
suficient. Ei doar o iau cu uşurinţă, „Oh, eu cred că este un Dumnezeu, desigur!” Diavolul crede acelaşi lucru. 
Diavolul crede mai mult decât pretind unii oameni că cred. Diavolul crede şi tremură. Oamenii doar cred şi trec 
mai departe. Dar diavolul tremură (Iacov.2: 17-20) ştiind că judecata lui se apropie, şi oamenii cred dar nu dau 
atenţie că Judecata se apropie. 
63-0707M  ACUZATIA_  JEFFERSONVILLE.IN  V-3 N-19  SUNDAY_ PR.  265 

 
          Dar dacă ceva poate rupe acele buruieni, dacă Dumnezeu prin harul Lui, nu predicatorul, nu altcineva. 
Ci Dumnezeu poate aşeza în inima ta o descoperire că „Eu urmează să fiu bine” acolo nu este nimic care să 
te poată ţine să stai acolo. Acolo nu este nimic care te poate reţine acolo, tu urmează să fi bine! Dar până 
când aceea se întâmplă, tu urmează să stai drept acolo unde doctorul spune că urmează să stai, până când 
aceea se întâmplă. Aceasta trebuie să fie descoperită. Este harul lui Dumnezeu care o descoperă.(1.Pet.1:13) 
65-1126  LUCRARILE SUNT CREDINTA EXPRIMATA_  SHREVEPORT.LA  FRIDAY_ Par.  142   

 
Acum, când eu merg peste mări, soţia mea îmi va scrie scrisori, şi ea va zice, „dragă Billy, eu doar am 

pus copii la somn...” acum, eu pot citi ce scrie ea acolo. Da, oricine poate citi aceea. Dar voi ştiţi, eu o iubesc 
atât de mult, încât eu pot citi printre rânduri. Eu ştiu ce spune ea printre rânduri. Păi, acela este felul cum face 
Dumnezeu în Biblia Lui. 

Acum, studenţii pot argumenta asupra cuvintelor greceşti, dar credinciosul citeşte printre rânduri. Amin. 
Este descoperit prin Duhul Sfânt. Aleluia. Dumnezeu scriind o scrisoare pentru copii Lui, citită printre rânduri... 
56-0816  LUCRAREA DUHULUI SFANT_  PRINCE.ALBERT.SK  THURSDAY_ Par.  E-63    
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Acum, acela este felul cu Dumnezeu. Nu din cauză voi ştiţi atât de mult, ci din cauză că voi Îl iubiţi 
(Ioan.14: 21) şi El vă iubeşte, staţi jos şi citiţi scrisoarea Lui de dragoste. Şi El doar vă va vorbi chiar printre 
litere. Adevăratul context este în text, contextul este descoperit prin Duhul Sfânt. Gândiţi-vă la aceasta, frate, 
cum este aceasta. Aceea este corect. Vedeţi? Este o scrisoare de dragoste, o afacere de dragoste între voi şi 
Făcătorul vostru. Şi El vă va descoperi vouă aşa cum voi aveţi nevoie de aceasta. 
56-1209E  JEHOVAH.JIREH_  BROOKLYN.NY  SUNDAY_ Par.  E-47 

 
Priviţi! Ceea ce odată a fost marea taină a lui Dumnezeu, taina secretă din gândirea Lui, acum este 

pusă în inima credinciosului, care este, Trupul lui Christos. Ceea ce a fost marea taină în gândirea lui 
Dumnezeu, înainte de întemeierea lumii, este acum manifestată. Gândiţi-vă la aceasta! Vedeţi? Oh, Doamne! 
Eu sunt sigur că noi nu, noi nu o prindem. Păi, eu pot vedea în felul în care eu ar trebui, şi eu sunt sigur că voi 
nu o vedeţi. 

Dar marea taină a lui Dumnezeu, ceea ce Eternul Dumnezeu o avea ca taină, a fost acum descoperită 
în Christos Isus, apoi dată drept jos la Biserica Lui (Col.1: 26-29) Ceea ce odată era în mintea lui Dumnezeu, 
acum este în Trupul lui Christos. Isus iubind Biserica, Mireasa Lui, şoptindu-i Ei taine. Voi ştiţi cum voi spuneţi 
soţiei voastre anumite lucruri, micuţei fete cu care voi urmează să vă căsătoriţi. Voi o iubiţi atît de mult, şi voi îi 
spuneţi ei taine, şi o apropiaţi de voi, şi ea vă iubeşte şi totul. Voi ştiţi cum este aceasta. 

La fel este cu Dumnezeu, Christos, cum face El Bisericii. Vedeţi? El o lasă pe Ea să cunoască taine, 
doar tainele. Nu aceste flirturi, eu vreau să spun Soţiei Lui. Vedeţi? 
63-0728  CHRISTOS ESTE TAINA ......_  JEFFERSONVILLE.IN  SUNDAY_  Par.  394 

 
El unge slujitorii Lui cu Duhul Lui. El le trimite îngeri. Oamenii îşi bat joc de aceea uneori, îngeri. Haideţi 

să întoarcem în Evrei.1:14, „Nu sunt aceştia duhuri slujitoare, trimise să slujească pentru acei care vor 
moşteni salvarea?”  

Aceştia sunt „duhuri slujitoare” trimise din Prezenţa lui DUmnezeu, ca să slujească, să slujească 
Cuvântul Lui; nu ceva teologie, ci Cuvântul Lui Dumnezeu. Duhuri slujitoare! Oh, Şi ţineţi minte, dacă el 
(slujitorul) uneori slujeşte altceva decât Cuvântul, el nu a venit de la Dumnezeu. Pentru că, Cuvântul este 
întotdeauna confirmat în Ceruri. (Ps.119: 89) Întotdeauna în Ceruri, Cuvâtul, Dumnezeu veghează asupra Lui.                   

Şi El niciodată nu va trimite un duh la un slujitor altceva în afară de Cuvânt. Îngerul Domnului, chiar 
fotografia Lui atârnată aicea pe perete, a uimit ştiinţa, peste tot. Da, a făcut-o. Ce este aceasta? „Duhuri 
slujitoare trimise din Prezenţa lui Dumnezeu” ca să ungă vorbitorii Cuvântului, care stau cu Cuvântul. Şi El 
confirmă Cuvântul cu semne şi minuni (Marcu.16: 17-18) şi aduce pe Isus acelaşi ieri, astăzi şi în veci. Acolo 
este El.  
62-0311  CEA MAI MARE BATALIE...._  JEFFERSONVILLE.IN  SUNDAY_ Par. 162 

 
“Cel ce are ureche, să asculte ce spune bisericilor Duhul: Celui ce învinge îi voi da să mănânce din 

pomul vieţii, care este în mijlocul paradisului lui Dumnezeu.” (Revelaţia 2:7) 
“Cel ce are o ureche, lasă să audă ceea ce Duhul spune bisericilor” Se poate că milioane vor auzit 

aceste cuvinte sau le vor citi. Dar câţi le vor da atenţie? Aceea noi nu ştim. Dar cel care va pleca urechea şi va 
dori să ştie cuvintele Adevărului, va afla ceea ce Duhul lui Dumnezeu îl va lumina. (Efes.1: 13-14) Dacă 
urechea voastră este deschisă la Cuvînt, Duhul lui Dumnezeu va face Cuvântul real pentru voi. Acum, aceasta 
este lucrarea Duhului. Eu  vă pot învăţa Adevărul, dar dacă voi nu deschideţi urechea la El, şi inima ca să-L 
primiţi, voi nu veţi obţine revelaţia (Efes.1:15-19) 
96-4       †        EPOCA EPHESIAN  -  CHURCH.AGE.BOOK  CPT.3 

 
Dar când tu obţii revelaţia, tu vei căuta după ea şi tu o vei dechide. Şi Dumnezeu va veni înăuntru şi va 

cina cu tine şi tu cu El, atunci când tu eşti gata să deschizi uşa şa-L laşi pe El înăuntru (Apoc.3: 20-21) Când 
Aceasta îţi este descoperit, tu vei flămânzi după Aceasta.  
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